
Bestyrelsesmøde i AB Sønderhus, 

mandag, den 10. december2013 hos Anders Madsen, nr.9 – 4 th.  

 

Deltagere: Anders, nr. 9-4th., Britta, nr.5-4., Maja nr.9-3, Charlotte 3 4.tv.  

 

Undskyldt: Bo 5 5. tv. og Lone 3 3. tv.  

 

Referent:  Britta 

 

Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

       Dagsordenen blev godkendt.  

2. Godkendelse af referat fra sidste møde – og underskrift. 

Referatet fra sidste møde blev godkendt og underskrevet. 

 

3. Opgradering af rum i kælder. Vi har en byggetilladelse. Næste skridt – beskrivelse 

og tilbud på projektet? 

 

Bestyrelsen mødtes vedr. yderlige tiltag i forb. med fællesrummmet. 

 

Der blev diskuteret følgende punkter: 

 

 Skal vi indhente individuelle tilbud fra elektriker/VVSér/murer/maler/tømrer eller 

skal vi overveje at få et samlet tilbud. Der er en del virksomheder, der har 

specialiseret sig på udbygning/renovering af kælderum. 

 

 Rækkefølgen mht. renoveringen. Der skal etableres et afløb, radiatoren skal flyttes, 

gulvet skal ”pudses” op, der skal males, valg af belysning, etableres en hjørnebænk, 

vælges et køkken, udsugning, hvidevarer og der skal tages stilling til indretning af 

rummet m.m. 

 

 Arbejdet ønskes afsluttet juni 2014 

 

 Tovholder for det ”grove”, dvs. håndværkerkontakt med mere: Anders 

Tovholder for indretning: Maja og Britta 

 

 Der skal udarbejdes et regelsæt/tjekliste  mht. brug af lokalet. 

 

 Bestyrelsen fortsætter løbende arbejdet med fællesrummet i forb. med 

bestyrelsesmøderne. 

 

 



 

Referatet godkendt den: 

 

 

Anders Madsen  Maja Krarup     Bo Almlev 

    formand             næstformand  2.suppleant 

 

 

 

 

Charlotte Stigaard Vinge  Britta Detlefsen 

 1.suppleant                sekretær 


